
       Gamlebyen Rotaryklubb 
    Referat 04.12.24 

    ÅRSMØTE 

Tilstede: 16 medlemmer 

Vinner av vinlotteri: Markus (?) 

 

Så var tiden inne for Årsmøte. 16 medlemmer hadde 

trosset kulden og tatt turen til Donkejongården.  

President Markus ønsket oss velkommen, og da var vi 

allerede i gang med vafler – med rømme! - og kaffe.  

 

Ottar innledet den formelle delen av årsmøtet med å ta oss 

gjennom inntrykkene fra sitt presidentår (2023 – 2024), og 

han beskrev en levende klubb med en god klubbånd og god 

stemning. Han takket alle som hadde støttet ham i hans 

presidentperiode, og det var vel egentlig alle i klubben.  

 

Bernt tok oss gjennom litt statistikk for aktivitetene i Rotaryåret 23-24, noe som bekreftet at klubben 

lever i beste velgående. 

 

Terje B tok oss gjennom regnskapet for 2023-24 og den økonomiske situasjonen, og selv om vi gikk et 

lite underskudd har vi fortsatt en solid økonomi. Dessuten venter vi på tilbakemelding om støtte fra 

distriktet til ungdomsutvekslingen med Skottland.  

Regnskapet er revidert og godkjent av vår revisor Terje M.  

Årsmøtet godkjente regnskapet. 

 

På agendaen sto også valg av president for året 2026 – 2027. Christian-Andreas overtar etter Markus, 

men var selv i tvil om han var formelt valgt. Dette ble øyeblikkelig rettet opp, og han er herved formelt 

valgt for rotaryåret 2025- 2026. 

Styret innstilte på at Eivind F skulle velges for det påfølgende året, og han har akseptert nominasjonen. 

Han ble valgt ved akklamasjon. 

 

Og derved var det bare å spise opp resten av 

vaflene og la praten gå. 

 

 

 

 

 

 

Referat: Dag Strømsæther og Bernt Børresen 


